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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde d. 19. Januar 2021 kl. 19.30-20.30 

Tidspunkt: kl. 19:30 – 20.30 (60  min) 

Mødeleder: Gitte Andersen 

Referent: Marlene Motzkus Andersen 

Mødet afvikles via TEAMS 

Fraværende:  Afbud fra Julie 

 

Gæster:  

 

Dagsorden  

 

Oplysning 

Beslutning 

Drøftelse 

Tid
 i m

in
. 

 

Referat 

 

 

Opfølgning 

 

 Der findes en næstformand i den 

forældrevalgte bestyrelse! 

  Pia melder sig som næstformand! Tak 

for det! 

 

1. Godkendelse af dagsorden     

2. Nyt fra Elevråd   Der har ikke været afholdt 

elevrådsmøde, der er ikke nyt fra 

elevrådet. Elevrådet opfordres til at 

etablere et online elevrådsmøde med 

bl.a. input fra eleverne omkring 

fællesskabsskabende arrangementer 

og feedback på den eksisterende 

situation. Desuden skal elevrådet 

drøfte hvorledes de ønsker anvendelse 

af de puljemidler de har fået råderet 

over. Elevrådet får hjælp til at indkalde 

medlemmerne til møde. Lasse 

beslutter tidspunktet og giver besked 

om hvornår det indkaldes. 

 

 

3. Status på Covid-19: 

- Generelt… 

- Virtuel undervisning? 

- Hvad siger personalet? 

0  Virtuel undervisning: 

Jan fortæller at personalet er i en 

presset situation, det gode 

arbejdsmiljø har ikke gode vilkår. Det 

er en oplevelse af at 

undervisningssituationen er intensiv 

og personalet oplever at det er 

udfordrende for eleverne at være 

online så mange timer dagligt. 

Personalet oplever at det er vanskeligt 

at nå omkring alle elever, den faglige 

opfølgning og forberedelse fylder rigtig 

meget, det er mere tidskrævende. 

Ledelsen understøtter at personalet på 

årgangsteams har mulighed for at 

etablere et andet indhold i timerne, 
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eksempelvis temadage eller aktiviteter 

der giver mulighed for bevægelse.  

Perspektiver på hvordan undervisning 

online kan fungere som et etableret 

klasserum blev drøftet.  

SFO’en oplever en stigning i 

henvendelser om nødpasning, SFO’en 

retter sig efter de udstukne 

retningslinjer for nødpasningen og 

tager kun de børn ind der er berettiget 

til nødpasning.  

SFO’en har opdelt eleverne og 

personalet i skarpt opdelte grupper, 

for at undgå for mange kontaktflader. 

Skolen har fokus på kvalitet i den 

undervisning der tilbydes. Skole- 

hjemsamtaler mm. afvikles, desuden 

opfordres personalet til  at der holdes 

et forældremøde for feedback på den 

nuværende situation. 

 

4. - Budget 

Aftale om dato for særskilt 
budgetmøde.  
Orientering om budgetrammen for 2021. 
Drøftelser og tilkendegivelser om 
bestyrelsesprioriteringer, der skal 
tænkes med i budgetlægningen. 

O  Det samlede skolevæsen i Kerteminde 

skal spare 5,5 mio.  

2,4 mio skal spares på Munkebo Skole, 

grundet ændringer i klasseantal og 

tildelinger. En del af beløbet er hentet i 

de klassesammenlægninger der er sket 

i 2020.   

Der skal laves et udkast til et budget 

der skal præsenteres for bestyrelsen til 

dette deltager Dan og Pia i et lille 

udvalg i uge 5, de er med til at 

præcisere, hvad det er bestyrelsen 

prioriterer. Herefter vil der være et 

bestyrelsesmøde den 9/2 som er 

reserveret til budgetmøde for hele 

bestyrelsen. 

 

5.  Procesplan på ”princip for 

undervisningens organisering 

- Klassedannelse 

- Holddeling 

- Differenceret undervisning? 

Drøftelser om i hvilket 'format', 
denne skal udarbejdes?  

D  Kort præsentation af baggrunden for 

udarbejdelsen af et princip for 

Munkebo Skole. 

Ved arbejdet med princip for Munkebo 

Skole skal der være fokus på det 

konkrete og oversættelsen til 

 



 

Side 3 af 3 
 

Møde afviklet online i TEAMS Munkebo, d. 19/1 2021 
 
 

 
Jan Kempf             Jesper Hauge Jensen                 Pia Kristine Lüders Røge            Michael Ibsen 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant Forældrerepræsentant                Forældrerepræsentant 

 
 
 
Ole Stig Toftegaard Mikael Ibsen  Dan Lohmann  Gitte Andersen 
Medarbejderrepræsentant Forældrerepræsentant           Forældrerepræsentant Formand 

 
 
 
Tina Nygaard  Marlene Motzkus Andersen Jannie Andersen                               
Ledelsesrepræsentant Ledelsesrepræsentant Forældrerepræsentant  
 

forældre, et format der giver mening 

at læse og forholde sig til. 

Dan prøver at opsummere 

forældreblikket på et sådan princip og 

laver et forslag til layout og ramme. 

 

6.  - Trafik/Cykelbane O/B/D  Dan fremlagde tilbagemelding fra den 

kommunale trafikansvarlige og politiet, 

fra efterårets trafikmøde. Forskellige 

ændringer til skiltning og opstregning 

af cykelbaner ved skolen er 

imødekommet.  

Kiss and goodbye blev drøftet, for at få 

perspektiver på den gode skiltning.  

 

 Eventuelt     

 Lukket punkt     

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


